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Abstract (en)
[origin: WO8502432A1] An improved composite beam consisting of a concrete slab and a steel beam whose top flange is cast into the concrete
slab characterized by having the top flange profiled on both sides and thus transfers the shearing forces between the top flange (12) or (22) and
the concrete slab (13) or (23) respectively. The composite beam is characterized by the fact that the top flange (12) on the welded beam (11) is
manufactured between rollers with grooves in the finish rolling so that the flange plate (12) gets ridges (14) on both sides across the flange (12). The
rolled steel beam (21) has one-side profiled steel plates (24) with the ridges (26) firmly attached to the top flange (22).

Abstract (fr)
Poutre composite améliorée se composant d'une dalle de béton et d'une poutre en acier dont le rebord supérieur est coulé dans la dalle,
caractérisée par le fait que le rebord supérieur est profilé sur les deux cétés, transférant ainsi les forces de cisaillement entre le rebord supérieur
(12) ou (22) et la dalle de béton (13) ou (23) respectivement. La poutre composite se caractérise par le fait que le rebord supérieur (12) de la poutre
soudée (11) est exécuté entre des rouleaux avec des rainures dans le calandrage final, de sorte que la plaque du rebord (12) présente des nervures
(14) sur les deux cdtés au travers du rebord (12). La poutre en acier calandré (21) posséde des plaques en acier (24) profilées sur une face, les
arétes (26) étant fixées rigidement sur le rebord supérieur (22).
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